
EPK Juhatuse koosolek 31.01.2025                Protokoll nr 1/2025 

Algus kell 13:00 

Lõpp kell 15:08 

EPK kontoris ja Zoomis 

 

Osalesid kohapeal: Monika Haukanõmm, Alar Õige, Rein Loik, Rainer Vakra, Matz Topkin,  

Zoomis: Kristo Ringas 

Puudusid: Toomas Sepp, Toomas Kasemaa 

Lisaks viibisid kohal: Signe Falkenbrg, Laura Rogenbaum 

Koosoleku juhataja: Monika Haukanõmm 

Koosoleku protokollija: Signe Falkenberg 

 

 

M.Haukanõmm teeb ettepaneku lisada muude küsimuste alla distsiplinaarjuhtumi ja 

lennujaama projekti ülevaade, seejärel päevakord kinnitada. Juhatuse liikmed ühehäälselt 

nõus. 

Päevakord: 

1. Stipendiumite määramine KOM ja POM kandidaatidele 

2. EPK litsentside küsimus 

3. EPK aasta sportlase valimisest ja auhinnast 

4. Senistest turundustegevustest 

5. Muud küsimused 

 

PP1 Stipendiumite määramine KOM ja POM kandidaatidele 

Falkenberg: Välja oli kuulutatud stipendiumikonkurss kurtide OM kandidaatidele ja Milano 

Cortina POM kandidaatidele. Avalduste esitamise tähtaeg oli 28.jaanuar.  

EPK stipendiumite statuudi järgi makstakse POM/KOM ettevalmistuse stipendiumi 

kandidaatidele 18 kuud enne POM/KOM toimumist. Kurtide OM toimub 2025 aasta 

novembris, Milano Cortina POM 2026 aasta märtsis. 

EPK stipendiumi avalduse esitanud 10 kurtide OM kandidaati. Kurlingu segapaar on hetkel 

edetabelis 8.kohal, seega konkurentsis. EPK stipendiumi avalduse esitanud Milano Cortina 

POM kandidaadid. 

Juhatus arutleb stipendiumite määramise teemal ja üle ning otsustab ühehäälselt: 

1. Kurtide sportlaste osas: 

1) Määrata kurtide OM A-kandidaadi stipendium 300.- eurot kuus jaanuarist kuni 

novembrini  2025 (11 kuud) järgmistele kurtide OM kandidaatidele kergejõustikus: 

a. Tanel Visnap, kokku 3300 eurot (väljamakse 900.-/900.-/1500.-) 

b. Rinat Raisp, kokku 3300 eurot (väljamakse 900.-/900.-/1500.-) 

c. Simon Teiss, kokku 3300 eurot  (väljamakse 900.-/900.-/1500.-) 

d. Marja-Liisa Müllermann, kokku 3300 eurot  (väljamakse 900.-/900.-/1500.-) 



Stipendiumid maksta välja kolmes osas: jaanuaris 3 kuu eest, aprillis 3 kuu eest ja 

juulis 5 kuu eest. 

2) Määrata kurtide OM B-kandidaadi stipendium 150.- eurot kuus jaanuarist kuni 

märtsini  2025 (3 kuud) Janno Iljasele (maadlus), kokku 450 eurot 

3) B-kandidaatide kvalifitseerumine vaadata üle aprillis, kui on saada lisainfo.  

4) Paluda EKSL-ilt lisainfot 6. veebruariks orienteerujate kohta: kvalifitseerumise, 

seniste võistlustulemuste (aastatel 2023-2024), orienteerujate edetabeli ja 

potentsiaalse ootuse kohta 1.-6.kohani. Seejärel jagada juhatusele info laiali ja 

otsustamiseks hiljemalt 12.veebruariks. 

 

2. Milano Cortina POM kandidaatide osas 

1) Määrata stipendium 180.- eurot kuus jaanuarist kuni märtsini 2025 (3 kuud) 

järgmistele kandidaatidele ratastoolikurlingu segapaaris: 

a. Mait Mätas, kokku 540 eurot 

b. Ain Villau, kokku 540 eurot 

c. Kätlin Riidebach, kokku 540 eurot 

 

 

PP2 EPK litsentside küsimus 

Teemat avab ja selgitab lähemalt Laura Rogenbaum. Asja mõte on siduda EPK-ga ära 

sportlased, kes saavad oma sporditegemiseks EPK toetust. 

Juhatusele on saadetud välja esialgne litsentseerimise korra ideeprojekt. 

Juhatus arutleb antud teemal ja otsustab ühehäälselt: 

1. Luua EPK litsentseerimise süsteem 

2. Sekretariaadil esitada draft esimesele lugemisele 1. aprilliks 

 

 

PP3 EPK aasta sportlase valimisest ja auhinnast 

Falkenberg: Eelmise aasta lõpul kerkis üles küsimusi aasta sportlaste valimise üle. 

Tänaseks oleme jõudnud niikaugele, et loodetavasti märtsikuuks on selge, kas on võimalik 

aasta para mees- ja naissportlane valida samadel alustel ja samamoodi kui tavasportlased, 

sh ka sama hääletuse koosseisus. Küll aga on selge, et “Kristjanit” me omale auhinnaks ei 

saa.  

Seega oleks vaja üle vaadata kogu EPK aasta sportlaste valimise statuut, sealhulgas: 

- kandidaatide esitamine ja hääletamisele seadmine 

- auhinnad parimatele, sh SAT Galal üle antavad auhinnad, auhinna konkursist 

- hääletamise võimalik jagunemine kaheks - kui tuleb EOK otsus märtsiks 

- rahaline preemia - kas muuta? 

Juhatus arutleb antud teemal ja otsustab ühehäälselt: 

1. Panna kokku SAT galal antava parima mees- ja naissportlase auhinna konkursi 

tingimused 14. märtsiks 



2. Oodata ära EOK otsus ühise hääletamise võimaluse kohta ja seejärel tegeleda edasi 

aasta sportlaste valimise statuudi muudatustega 

 

PP4 Senistest turundustegevustest 

Falkenberg räägib turundustegevustest ja projektidest: 

- Toetusleping on sõlmitud Tallinna Vesiga 10000 eurot 

- Toetusleping sõlmitud Jazz Pesulatega EPK bussi sise- ja välipesuks 2025 aasta 

jooksul 1200 eur eest 

- Kokkulepe A Le Coq-iga – nad toetavad EPK ürituse vee, vitamiinijookide ja 

smuutidega kokku ca 2000 euro eest aastas 

- Sõlmimisele tuleb leping Jyskiga 15000.- eurot 

- Koos MyFitnessiga viiakse läbi konkurss 5 parasportlase leidmiseks, kes saavad 

tasuta 12 kuu täispaketi  MyFitness+, koostöö väärtus 4250 eurot 

- Tulemas leping OÜ Invaruga, läbirääkimised pooleli Alexelaga.  

- EOK infotunnis tuleb ettekanne paraspordist 

Rogenbaum:  

Lisaks on töös veel läbirääkimised mitmete ettevõtetega. Tallinn Spordipealinn projektis on 

EPK ja parasport kaasatud. Teavitus- ja infotegevus Spordipealinna kommunikatsiooni 

kaudu, meie jagame infot edasi.  

Veebruaris avatakse Tallinna Lennujaamas paraspordi värav (värav 8). Saab üles 

17.veebruar. Avamine ei tule avalik, sest Lennujaama vabalt sisse ei pääse – aga 

avalikustatakse värava avanemine. Projekti toetab Spordi- ja Olümpiamuuseum, Tallinna 

Lennujaam ise, Toyota Baltic AS. 

Haukanõmm: palun alati saata teade juhatusele eelseisva ürituse või võistluse kohta. 

Arutatakse toimunud sõudmise inspiratsioonitundi ja sealt saadud kogemusi. Paraspordi 

podcasti projekt lõppes 2024. aastaga, otsime uusi variante. 

Juhatus arutab veel võimalikke toetajate kaasamise variante. 

 

PP5 Muud küsimused 

1. Rogenbaum annab selgitusi distsiplinaarjuhtumi teemal. Falkenberg annab teada, et 

EPK-l tuleb uuendada sporditurvalisuse reegleid ja viia need vastavusse EOK omadega, 

samuti tuleb üle vaadata põhikiri.  

2. Loik valgustab DSISO Eesti esindaja SK Meduus uusi reegleid DSISO võistluste 

delegatsioonide moodustamiseks. Juhatus arutab teemat.  

3. Falkenberg räägib auditi tähtaegadest ning EIL ja EPK ühinemisest. 

4. Falkenberg tõstatab teema üldkoosoleku ajakava, päevakorra ning põhikirja muudatuste 

üle. Juhatus arutab teemat ja leiab, et peab tegema selleteemalise töökoosoleku ning 

lükkab otsustamise järgmise juhatuse koosoleku päevakorda. 

5. Õige palub protokollida: Juhatuse liikmed peavad olema otsuste väljatöötamise kogu 

protsessis vahetult kaasas ja oma mõtted fikseerima ning välja ütlema. Pole tähtis, kas 

see toimub laua taga või kas see toimub kirjalikul teel. Aga need mõtted tuleb välja 

öelda. Ja ei ole lugupeetav, kui arutelus osalemine on jäänud olemata, aga kui otsus on 



vastu võetud, siis sõnastatakse, et ma olen seekord nõus - aga järgmine kord ei ole. Nii 

ei saa, ei praegu ega tulevikus. 

6. Otsustatakse korraldada järgmine juhatuse koosolek 14.märts kell 13.00 

7. Õige palub meeldetuletuste korral ka nimetada, kelle vastuseid oodatakse. 

8. Haukanõmm pakub välja lugeda vaikimine nõusolekuks ja see panna iga kord otsuste 

ettepanekute juurde kirja. Juhatus nõustub Haukanõmme ettepanekuga. 

 


